



REF: NAPCO/D/10/2025

Date: 26/May/2025

After compliments,

Subject: Disclosure of verdict of Appeal Court in the Case Filed by National Aluminium Products Company SAOG Against Credit Oman SAOC

With reference to the above subject, National Aluminium Products Company SAOG hereby discloses that on 25/05/2025 has received the verdict issued by the Appeal Court on 20/05/2025 in the case filed by the Company against Credit Oman SAOC, whereby the Court ruled in favour of NAPCO and obliged Credit Oman SAOC to pay an amount of (OMR 369,523.730) three hundred sixty-nine thousand, five hundred twenty-three Omani Rials and seven hundred thirty baisas).

Best regards,
Ali Rashid Al Shamsi
Chief Executive Officer.

الرقم المرجعي: NAPCO/D/10/2025

التاريخ: 26 مايو 2025م.

بعد التحية،

الموضوع: الإفصاح عن منطوق حكم محكمة الاستئناف في الدعوى المقامة من قبل الشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع ضد شركة كريدت عمان ش.م.ع.ع.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، تود الشركة أن تفصح بأنها تحصلت بتاريخ 2025/05/25 على منطوق حكم محكمة الاستئناف الصادر بتاريخ 2025/05/20 في الدعوى المقامة من قبل الشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع ضد شركة كريدت عمان ش.م.ع.ع ، والذي قضى لصالح شركة نابكو بإلزام شركة كريدت عمان بأن تؤدي مبلغ وقدره ثلاثمائة وتسعة وستون ألفاً وخمسمائة وثلاثة وعشرون ريالاً عمانياً وسبعمائة وثلاثون بيسة (369,523.730 ريال عماني).

مع خالص التحيات.

علي بن راشد الشامسي

الرئيس التنفيذي.

